

Referat fra Fællesarealgruppens møde den 22. oktober 2015

Dato, tid og sted:	Torsdag den 22. oktober 2015 kl. 19-21 hos Mika i nr. 87, 1. th. <i>Næste møde er: Søndag den 22. november 2015 kl. 14-16 hos Pia i nr. 111, 1. tv.</i>		
Deltagere:	Mika, Pia, Sarah og Louise <i>Afbud fra: Annette, Laura, Caroline, Thilde, Trine, Dorthe og Ida</i>		
Mål for mødet:	Opfølgning på forrige møde vedrørende cykelstativer, legeplads og sandkasse		
Ordstyrer:	Pia / Mika	Referent:	Louise
Punkt	Referat		Besluttet
1. Valg af referent	Se ovenfor		Pia går videre med det oprindelige godkendte tilbud og prøver at presse prisen.
2. Valg af ordstyrer	Se ovenfor		
3. Opfølgning af igangværende projekter.			
a) Cykelstativer v/ Mika	<p>Mika har som sammenligningsgrundlag i forhold til de på afdelingsmødet godkendte stativer indhentet priser på en række cykelstativer fra et andet firma. Det viser sig, at de alternative stativer også er ret dyre, så på den baggrund ser det godkendte tilbud ganske godt ud. Vi beslutter derfor at gå videre med de godkendte stativer. Det skal desuden sikres, at der er tale om galvaniseret stål.</p> <p>På næste møde går vi en tur på området, hvor vi bliver enige om placering af cykelstativerne. Hvis nogle har inputs</p>		

<p>b) Legeplads v/ Trine</p> <p>4. Forberedelse til eventuelle forslag til afdelingsmødet i februar</p> <p>a) Evt. sandkasse</p> <p>5. Drøftelse af mødedatoer og lokaler.</p>	<p>vedrørende placering og ikke kan deltage på næste møde, skal disse gives inden næste møde.</p> <p>Trine har været i kontakt med Monstrum, som vil undersøge, om tilbudet stadig gælder, og om de kan levere til juli. Mika undersøger reglerne for sikkerhedsgodkendelse. Om nødvendigt får vi en mand ud.</p> <p>Vi vil gerne følge op på idéen om at lave benzinstander og lysregulering m.m. så legepladsen bliver mere helstøbt. Sarah undersøger det, så det forhåbentligt kan laves på arbejdsdagen til foråret eller en anden dag af Fællesarealgruppen.</p> <p>Vi vil gerne have en solid sandkasse, evt. af egetræssveller, lærketræ eller superwood. De modeller, som blev foreslået inden mødet vurderes ikke at være tilstrækkeligt holdbare. Når vi på næste møde går en tur på området vedr. cykelparkering, ser vi også på legeplads, idéudveksler og laver en tegning og prisoverslag.</p> <p>Det er et problem, at to ud af tre medlemmer af styregruppen har rigtig svært ved at deltage i møder på hverdage. Selvom et andet medlem af gruppen meget nødig vil bruge weekenderne på at holde møde, bliver vi enige om, at vi som udgangspunkt frem over lægger vores møder på søndage. Vi aftaler ny datoer for mødet i januar (og maj) på næste møde, så vi forhåbentlig kan lægge mødet fornuftigt i forhold til afdelingsmødet, som vi regner med afholdes i slutningen januar.</p>	<p>Trine og Mika følger op vedrørende udvidelse og sikkerhedsgodkendelse.</p> <p>Sarah undersøger, hvordan man kan bygge benzinstander og lysregulering.</p>
--	--	--

6. Evt.	Louise har der tilføjet informationer om gruppens arbejde på Emblasgades hjemmeside: http://www.emblas.dk/faellesareal-gruppen . Hun kan kontaktes, hvis der er ændringsforslag eller kommentarer.	
----------------	--	--

Kommende møder

Møderne i januar og maj rykkes til søndage (se pkt. 5).

- Søndag den 22. november 2015 kl. 14-16 hos Pia i nr. 111, 1. tv.
- En søndag i januar 2016 (dato meldes ud senere) i stedet for mandag den 11. januar
- Søndag den 13. marts 2016 kl. 14-16 hos Pia i nr. 111, 1. tv.
- En søndag i maj 2016 (dato meldes ud senere) i stedet for torsdag den 26. maj